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 1.  Informasjon fra 
 rektor 
 a.  PALS 
 b.  Elevsyn 

 Vik�g for rektor at alle skal føle seg trygg. At 
 mestring er i fokus. Paragraf 9 a er rektor 
 godt kjent med og mener Varden allerede 
 har lagt et godt grunnlag for videre arbeid 
 med denne. Rektor oppfordrer �l å ta 
 kontakt med kontaktlærer eller rektor om 
 det skulle være noe. 
 Elevrådsmøte i byen er avlyst fra 
 kommunens side. Det var for mange barn fra 
 forskjellige skoler som ville bli� samlet i e� 
 sted. Rektor sier at smi�esituasjonen på 
 Varden skole er bra - ingen smi�ede på 
 skolen i dag. Alt flere enn fem smi�ede på 
 samme trinn blir regnet som 
 “smi�eutbrudd”. Varden skole arbeider 
 stadig med smi�evern. 

 a)  PALS: Skoleutviklingsprogram. Det er 
 skrevet li� kri�ske brev angående 
 de�e programmet. Rektor har 
 imidler�d gjort li� research. Han og 
 lærerne har samme syn på de�e. 
 Utgangspunktet er at “alle ønsker å 
 være snille”. Premisset for Varden 
 skole er at de�e er utgangspunktet for 
 å gjennomføre PALS på Varden. Rektor 
 nevner “Bra kort” og 
 “belønningssystem” beveger Varden 



 seg bort fra. Forandre med varme. 
 Barnet skal bli mø� med konsekvente 
 voksne. Lærerne skal ha samme 
 innfallsvinkel mot barnet. Barn skal 
 føle mestring. PALS - “Posi�v a�erd, 
 stø�ende læringsmiljø og samhandling 
 i skolen”. Varden vil bruke 1-1.5 år. 
 Elevrådet blir med og evaluerer 
 underveis. Mulig at FAU også blir med 
 på noen av møtene. 

 Utbygging Varden Skole: 
 Rektor har ta� kontakt med kommunen. 
 Varden skole er midler�dig godkjent for 399 
 elever. Utreder for utbygging opp �l 500 
 elever. Muligheter er riving eller påbygg. FAU 
 ber innstendig om at det ikke blir sa� opp 
 midler�dige bygg. Rektor stø�er de�e. 
 Rektor har møte i februar angående 
 utbygging. 

 2.  Spørsmål �l 
 rektor: 

 a.  skjerm i 
 skolen/SFO 

 b. 

 b) Vi savner skolekatalog. Beskjeden er at 
 alle skal få skolekatalog uten å foreta seg 
 noe. 

 Rektor tar kontakt 
 med Lima om 
 katalogen er på vei. 
 Chris�an sender 
 e-postadresse. 

 3.  Juleavslutning  Rektor kommer på juleavslutning og vil 
 presentere seg. FAU ønsker å “spikre” 2 ruter 
 - en lengre rute om det er fint vær. Det er et 
 ønske at korpset spiller på slu�en når 
 fakkeltoget kommer �lbake på skoleplassen. 
 Hva med julelys? Det må i så fall FAU ha 
 ansvar for. Beate undersøker om det er mulig 
 å se�e opp telt. Opprigging av telt og lyd tok 
 Helge i �or. 
 Fakkeltogrute:  Start ved SFO - går forbi 
 Sælen kirke, rundt og forbi lavblokkene, forbi 
 hovedinngangen på Varden skole og �lbake 
 på skoleplassen. FAU s�ller i refleksvest. 

 Helge SFO - rigger 
 SFO lyd og telt? 
 Beate hører med 
 Helge. Beate hører 
 også angående 
 lyslenke. 
 Olav tar med 
 bø�er for å slukke 
 slukke faklene. 
 May-Bri� finner 6 
 stk som kan tenne 
 faklene. 

 4.  Skolefotograf  FAU har levert klage �l LIMA og få� grundig 
 �lbakemelding fra LIMA og de ønsker å få en 
 sjanse �l. Det blir vik�g å kommunisere �l 
 foreldre at de tar direkte kontakt med Lima 
 om de er misfornøyd med bilde ved neste 
 fotografering. FAU ønsker å fortse�e med 
 Lima neste høst, videre samarbeid avhenger 
 av bedring. 

 Beate svarer Lima 
 at de også tar 
 bilder av neste 
 årskull. Et 
 eventuelt videre 
 samarbeid baseres 
 på denne 
 leveransen. 



 5.  FAU-samling 7. 
 des. 

 Beate sender ut 
 e-post om 
 samlingen. Det er 
 booket 3 plasser. 

 6.  Dansekveld for 
 elevene 

 Ta opp på et senere møte 

 7.  Eventuelt  Gitarkurs - det purres på betaling. Skal 
 leverandøren ta betalt per deltaker? Det er i 
 så fall deltakere som har ta� direkte kontakt 
 med Feedback og meldt avbud. Kan vi be om 
 kreditnota for de deltakerne som ikke er 
 meldt på? 

 Kasserer lurer på 
 hvor langt FAU skal 
 gå i innkreving av 
 penger. Ved 
 betalingsvansker 
 kan FAU dekke 
 betaling i høst, 
 men da mister 
 foreldrene 
 mulighet �l å 
 melde barnet på 
 gitarkurs �l våren. 

 Neste møte: 4. januar 2022 


